



Association of Chinese American Physicians USA, Inc.

March 24, 2020

Dear Friends:

The Novel Corona Virus 2019 is pandemic in the United States. New York State and New York City are the epicenter of the disease. At this difficult time, many of the members fight the disease in front-line. There is a serious shortage of personal protective equipment in this fight. Since March 20, the Association of Chinese American Physicians (ACAP) has launched an “**ACAP COVID-19 Response Efforts**” to assist New York City Physicians. As of March 23, we have received a total of 275 donations with a total of \$ 74,639.32. It is your generosity made it possible for us to deliver supplies for the urgent need. We are united at front in this difficult time. We also thank many enthusiastic friends for their emails and phone calls, providing ways to purchase the supplies, please forgive us for not being able to reply one by one.

**Again, ACAP would like to thank all of you for your kind donation.**

The following is a detailed list of medical supplies that ACAP had donated to hospitals in New York area.

**Brooklyn Hospital Center**

Proactive gown (Qty 75)  
Isolation Gown (Qty 275)  
Shoe Cover (Qty 80)  
Surgical Cap (Qty 600)  
Gloves (Qty 200)  
Face Shield (Qty 48)  
Protective Goggles (Qty 12)  
Procedure Masks (Qty 3375)  
Protective Oversleeves (Qty 300)

**Jamaica Hospital**

DuPont 500 Protective Coverall (Qty 75)  
Isolation Gown (Qty 275)  
Shoe Cover (Qty 80)  
Surgical Cap (Qty 600)  
Gloves (Qty 200)  
Face Shield (Qty 48)  
Protective Goggles (Qty 12)  
Procedure Masks (Qty 4350)  
N95 Mask (Qty 100)  
Protective Oversleeves (Qty 300)



Association of Chinese American Physicians USA, Inc.

### **NewYork-Presbyterian Queens**

DuPont 500 Protective Coverall (Qty 30)  
Isolation Gown (Qty 200)  
Protective Goggles (Qty 50)  
N95 Masks (Qty 100)  
Procedure Masks (Qty 4000)

### **Flushing hospital**

DuPont 500 Protective Coverall (Qty 150)  
Isolation Gown (Qty 750)  
Shoe Cover (Qty 600)  
Face Shield (Qty 148)  
Face Shield with Mask (Qty 50)  
Protective Goggles (Qty 62)  
Procedure Masks (Qty 12195)  
N95 Masks (Qty 290)  
Protective Oversleeves (Qty 900)  
Surgical Cap (Qty 500)  
Gloves (Qty 200)  
Hand Sanitizers (Qty 175)  
Hand Sanitizer Wipes (Qty 1800)

### **Elmhurst Hospital**

N95 Masks (Qty 60)  
Procedure Masks (Qty 4000)

At this difficult time, our effort to help the community is particularly important to the image of the Chinese in the local area. **If you are willing to help, there are two convenient ways to donate:**

1. Use your credit card or Paypal to make an online donation at <http://www.acaponline.org/payment/donation-to-acap>. This is the preferred method to avoid possible virus transmission.
2. If you wish to use another method of donation (check or bank transfer), please send an email to [admin@acaponline.org](mailto:admin@acaponline.org). We will arrange the transfer.

ACAP is a non-profit organization (501c) and your donations are tax-exempt. We guarantee that all donations will be used to purchase medical supplies and ship them to hospitals, test centers and clinics.

ACAP Board of Directors

131-07 40th Road, Suite E32, Flushing, NY 11354 • Tel: 718-321-8798  
Email: [admin@acaponline.org](mailto:admin@acaponline.org) • Web: [www.acaponline.org](http://www.acaponline.org)



# 美國華人醫師會

Association of Chinese American Physicians USA, Inc.

亲爱的朋友们:

这次新冠病毒在美国大流行，纽约州受重创， 纽约市是重中之重。在这个艰难的时刻，不少会员奋战在前线医院， 深感个人防护设备严重短缺。自 3 月 20 日中午，美国华人医师会发起援助纽约的活动，截止至 3 月 23 日，我们共收到 275 笔捐款，总额：\$ 74639.32。在这个艰难的时刻，是你们慷慨解囊，物资以十万火速送达。在这个艰难的时刻，我们团结在一起。我们也感谢许多热心朋友的邮件和电话，提供购买途径；请原谅我们无法一一回复。

以下是捐助物资明细，ACAP 衷心感谢所有的捐助者和单位。

## **Brooklyn Hospital Center**

Proactive gown (Qty 75)  
Isolation Gown (Qty 275)  
Shoe Cover (Qty 80)  
Surgical Cap (Qty 600)  
Gloves (Qty 200)  
Face Shield (Qty 48)  
Protective Goggles (Qty 12)  
Procedure Masks (Qty 3375)  
Protective Oversleeves (Qty 300)

## **Jamaica Hospital**

DuPont 500 Protective Coverall (Qty 75)  
Isolation Gown (Qty 275)  
Shoe Cover (Qty 80)  
Surgical Cap (Qty 600)  
Gloves (Qty 200)  
Face Shield (Qty 48)  
Protective Goggles (Qty 12)  
Procedure Masks (Qty 4350)  
N95 Mask (Qty 100)  
Protective Oversleeves (Qty 300)

## **NewYork-Presbyterian Queens**

DuPont 500 Protective Coverall (Qty 30)  
Isolation Gown (Qty 200)  
Protective Goggles (Qty 50)  
N95 Masks (Qty 100)  
Procedure Masks (Qty 4000)



Association of Chinese American Physicians USA, Inc.

### **Flushing hospital**

DuPont 500 Protective Coverall (Qty 150)  
Isolation Gown (Qty 750)  
Shoe Cover (Qty 600)  
Face Shield (Qty 148)  
Face Shield with Mask (Qty 50)  
Protective Goggles (Qty 62)  
Procedure Masks (Qty 12195)  
N95 Masks (Qty 290)  
Protective Oversleeves (Qty 900)  
Surgical Cap (Qty 500)  
Gloves (Qty 200)  
Hand Sanitizers (Qty 175)  
Hand Sanitizer Wipes (Qty 1800)

### **Elmhurst Hospital**

N95 Masks (Qty 60)  
Procedure Masks (Qty 4000)

在这个艰难的时刻，我们做出的努力和宣传对华人在当地的形象尤为重要。如果您愿意提供帮助，可以通过两种便捷的方式捐赠：

1. 使用您的信用卡或者 PayPal 在 <http://www.acaponline.org/payment/donation-to-acap/> 上进行在线捐赠。这是 优选方法，可以避免可能的病毒传播。
2. 如果您希望使用其他捐赠方式(支票或银行转账)，请发送电子邮件至 [admin@acaponline.org](mailto:admin@acaponline.org)。我们会安排交接方式。

ACAP 是一个非营利组织(501c) ，您的捐款免税。我们保证所有捐款都将用于购买上述医疗用品，并将其运送到医院，测试中心和诊所。

美国华人医师会董事会